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Z Á P I S N I C A 
 

 

z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Oščadnici,  

ktoré sa konalo dňa 12. marca 2015 o 16.00 hod. v rokovacej miestnosti  

Obecného úradu v Oščadnici 

 

Prítomní:  podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

 

 

R O K O V A N I E 
  

1.) Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice, volebná komisia. 

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Oščadnici otvoril a viedol Ing. Marián Plevko – starosta 

obce, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných poslancov a hostí.  

 

Starosta skonštatoval, že na 3. zasadnutí OZ je prítomných 11 poslancov, čo je nadpolovičná 

väčšina z celkového počtu 13 poslancov, a Obecné zastupiteľstvo v Oščadnici je v zmysle § 7 

rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva v Oščadnici  právoplatného uznášania sa 

schopné.  

 

Starosta obce oboznámil prítomných poslancov, že svoju neúčasť na zasadnutí ospravedlnili :  

RNDr. Anna Kozová a Mgr. Dušan Lipták. 

 

Za zapisovateľku zápisnice starosta určil zamestnankyňu Obecného úradu Mgr. Zuzanu 

Škripkovu, za overovateľov zápisnice určil poslancov OZ p. Martu Hamackovú a p. Jozefa 

Drába. 

 

Starosta  obce  Ing.  Marián  Plevko  oboznámil  prítomných  s návrhom  programu 3. zasadnutia 

OZ. Skonštatoval, že pozvánka spolu s návrhom programu 3. zasadnutia OZ bola v súlade           

s § 12 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov vyvesená 

na Úradnej tabuli Obce Oščadnica dňa 06.03.2015 o 15:30 hod.  

 

Hlasovanie o zmenách programu: 

1. zmena programu – Vypustiť bod číslo 6 na návrh hlavného kontrolóra Mgr. Dušana 

Liptáka z dôvodu zásadných nedostatkov zo strany SSE - Distribúcia, a.s. 

Taktiež doplnenie 3 bodov - Bodu číslo 8 – Schválenie kúpy traktorového 

samonakladacieho sypača TS 600,  bodu číslo  9 – Určenie platu starostu obce, bodu číslo 

10 – Určenie výšky odmien poslancov OZ, ktoré boli prerokované a odporúčané Obecnou 

radou na zaradenie do rokovania OZ.  

 

Hlasovanie o zmenách programu:  

a) Vypustenie bodu číslo 6 Prerokovanie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena prenajímateľ: Obec Oščadnica, so sídlom Nám. M. Bernáta č. 745, 023 01  

Oščadnica, nájomca:  Stredoslovenská energetika – Distribúcia, a.s. Žilina KN-C 
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č.1551/2, KN-C č. 1577, KN-C č. 1583/2, KN-C č. 1585, KN-C č. 1583/1, KN-C č. 

1583/10. 

    Hlasovanie: 

Prítomní:                  11 poslancov 

Za:             11 poslancov 

Proti:               0  poslancov 

Zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

 

b) Doplnenie bodov 8 - Schválenie kúpy traktorového samonakladacieho sypača TS 600 

                             9 - Určenie platu starostu obce 

                                        10 - Určenie výšky odmien poslancov 

    

    Hlasovanie: 

Prítomní:                  11 poslancov 

Za:             11 poslancov 

Proti:               0  poslancov 

Zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

 

c)  Zriadenie volebnej komisie v zložení p. PaedDr. Dudiak, p. Štefan Vojtuš a  

     p. Miroslav Wimmer. 

  

  Hlasovanie: 

Prítomní:                  11 poslancov 

Za:             11 poslancov 

Proti:               0  poslancov 

Zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

Program: 
1.   Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice a určenie volebnej komisie. 

2.   Kontrola plnenia uznesení OZ. 

3.   Voľba členov do obecných komisií.  

4.   Prerokovanie a schválenie rozpočtu Obce Oščadnica 2015 - 2017. 

5.   Prerokovanie Zmluvy o zriadení vecného bremena: Obec Oščadnica, so sídlom 

      Nám. M. Bernáta č. 745, 023 01 Oščadnica, voči Stredoslovenská energetika –    

      Distribúcia, a.s. Žilina na parcele KN C č. 8079. 

6.   Opätovné prerokovanie žiadosti o zámenu časti pozemku KN-C 6654/1 o výmere 

      25,6 m² vo vlastníctve Obce Oščadnica za časť pozemku KN-C 1966 a 1967 o výmere  

      25,6 m², vlastník Vladimír Kočar a manželka Vlasta, bytom Radničné nám. 29, Bardejov. 

7.   Vyhlásenie zámeru prevodu majetku priamym predajom – parcelné číslo KN-C 1263/1- 

       zastavané plochy a nádvoria o výmere 95 m. 

8.   Schválenie kúpy traktorového samonakladacieho sypača TS  600. 

9.   Určenie platu starostu obce. 

10.  Určenie výšky odmien poslancov OZ. 

11. Diskusia 

12. Záver  

Hlasovanie: 
Prítomní:                  11 poslancov 

Za:             11 poslancov 

Proti:               0  poslancov 

Zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 
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Za overovateľov zápisnice boli určení:     p. Marta Hamacková a p. Jozef Dráb 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená:  Mgr. Zuzana Škripková, zamestnankyňa OcÚ 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 1/2015. 

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 1/2015, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

   Hlasovanie: – uznesenie č. 1/2015: 

Prítomní:                   11 poslancov 

Za:              11 poslancov 

Proti:                0  poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

O 16:10 hod. sa do rokovacej miestnosti dostavil p. Rudolf Matejiček. 

 

2.)  Kontrola plnenia uznesení OZ. 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenia OZ sa plnia priebežne. Ďalej oboznámil prítomných, že 

pri odpredaji pozemku pri bytovke na Polesí došlo k zmene vlastníka. Z čoho vyplýva povinnosť 

vyvesiť na 15 dní Návrh Uznesenia nakoľko došlo k zmene vlastníka a na ďalšom zasadnutí OZ 

sa k tejto zmene príjme Uznesenie. 

 

PaedDr. Marek Dudiak 

„V rámci tohto bodu by som chcel podotknúť nakoľko z povinností hlavného kontrolóra vyplýva 

do 60 dní po skončení kalendárneho roku  predložiť OZ Správu kontrolnej činnosti za rok 2014. 

Nakoľko sa tak neudialo, chcel by som navrhnúť Uznesenie, ktorým zaviažeme hlavného 

kontrolóra k určitému dátumu danú správu predložiť. Zároveň jednou z ďalších jeho povinností 

je predložiť vypracovaný minimálne na polročnej báze Plán kontrolnej činnosti na rok 2015, 

taktiež k určitému dátumu.“  

Hlasovanie o Návrhu poslanca PaedDr. Mareka Dudiaka – Zaviazanie hlavného 

kontrolóra obce Oščadnica p. Mgr. Dušana Liptáka v lehote 30 kalendárnych dní k 

 predloženiu Správy o kontrolnej činnosti za rok 2014 a vypracovaniu Plánu kontrolnej 

činnosti na rok 2015.   
Hlasovanie: 

Prítomní:   12 poslancov 

Za:    12 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

Vojtuš Štefan 

„Bolo by dobré určiť termín.“ 

 

PaedDr. Marek Dudiak 

„Neviem či mu dáme od dnešného dňa 30 dní na Správu a 30 dní na Plán.“ 

 

Wimmer Miroslav 

„30 dní na jedno a 30 dní na druhé.“ 
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Vojtuš Štefan 

„30 dní na obidve.“ 

 

PaedDr. Marek Dudiak 

„Dobre tak 30 dní na oboje. A doručenie ako?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„Doručiť Obecnému úradu a on ju následne doručí poslancom.“ 

 

Doplnenie Návrhu poslanca PaedDr. Mareka Dudiaka – Zaviazanie hlavného kontrolóra 

obce Oščadnica k predloženiu Správy kontrolnej činnosti za rok 2014 a vypracovanie 

Návrhu Plánu kontrolnej činnosti na rok 2015 do 30 kalendárnych dní.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní:   12 poslancov 

Za:    12 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 2/2015. 

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 2/2015, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: - uznesenie č. 2/2015: 

Prítomní:   12 poslancov 

Za:    12 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

 

3.) Voľba členov do Obecných komisií. 

 

Starosta obce oboznámil poslancov OZ s návrhmi členov do jednotlivých komisií. Následne 

predsedovia predstavili jednotlivých členov. Ďalej starosta obce predniesol návrh odsúhlasenia 

počtov volebných členov do jednotlivých komisií. Konštatoval, že v predošlom období bolo po 5 

členov vrátane predsedu. Návrhy jednotlivých predsedov boli takto formulované okrem Komisie 

pre školstvo, mládež a šport kde predsedkyňa RNDr. Anna Kozová navrhla 7 člennú komisiu 

vrátane predsedu.“  

 

Štefan Trúchly 

„Nech si predsedovia navrhnú koľko chcú členov.“ 

 

Ing. Gabriela Kuchajdíková 

„Všetci navrhujú 5 okrem Kozovej.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„Dávate teda návrh ponechať počty aké navrhli predsedovia. Všetky komisie po 4 členovia + 

predseda okrem komisie pre školstvo, mládež a šport 6 členov + predseda.“ 
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Návrh p. Štefana Trúchleho ponechať počty členov komisií na základe návrhov predsedov. 

 

      Hlasovanie: 

Prítomní:   12 poslancov 

Za:    12 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

 

Návrh Obecnej rady o spôsobe voľby tajným hlasovaním, krúžkovaním na hlasovacích 

lístkoch. 

 

  Hlasovanie: 

Prítomní:   12 poslancov 

Za:    12 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

Návrh o spôsobe hlasovania, že v prípade rovnosti hlasov na poslednom mieste sa bude 

žrebovať. 

 

  Hlasovanie: 

Prítomní:   12 poslancov 

Za:    12 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

Starosta obce vyhlásil o 16:50 hod. krátku prestávku na prípravu hlasovacích lístkov. 16:55 

hod. pokračovalo zasadnutie voľbou členov do komisií.   

 

PaedDr. Marek Dudiak za volebnú komisiu oboznámil poslancov s priebehom hlasovania. Po 

skončení hlasovania volebná komisia zrátala hlasy a oboznámila prítomných s výsledkami. 

Nakoľko nastala situácia rovnosti hlasov v Komisií pre cestovný ruch kde na 4 mieste mali dvaja 

rovnaký počet hlasov, volebná komisia pristúpila k žrebovaniu. Následne  predseda volebnej 

komisie vyžreboval žrebom jedného kandidáta. Predseda volebnej komisie oboznámil OZ 

s výsledkami hlasovania.  

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 3/2015. 

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 3/2015, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 3/2015: 

Prítomní:    12 poslancov 

Za:     12 poslancov 

Proti:        0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    0 poslancov 

 

4.) Prerokovanie  a  schválenie  rozpočtu  Obce  Oščadnica  2015 - 2017.  

 

Starosta konštatoval, že návrh rozpočtu bol zverejnený na Úradnej tabuli a internetovej stránke 

obce. Ďalej k uvedenému rozpočtu miesto hlavného kontrolóra predniesol stanovisko k návrhu 
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rozpočtu Obce Oščadnica na rok 2015. Starosta taktiež poznamenal že uvedený návrh rozpočtu 

bol prerokovaný na zasadnutí Obecnej rady, ktorá ho odporučila v predloženom znení schváliť. 

Následne Štefan Ceniga oboznámil poslancov čo by bolo potrebne kúpiť za schválené peniaze 

pre Dobrovoľný hasičský zbor.  

 

Miroslav Wimmer 

„To máš od jednej firmy ponuky či od viacerých?“ 

 

Miro Koza 

„Toto je cenník z Fire systému z Korne. Od nich nakupujeme. Nehrnuli by sme sa do 

nakupovania cez internet nakoľko v prípade zreklamovania to máme bližšie na Korňu ako hľadať 

niekoho napr. v Bratislave.“ 

  

Štefan Ceniga 

„Keď si porovnám cenný v iných podnikoch tak jedná vec je tam lacnejšia druhá zas drahšia. 

Miro ja ti to poviem na rovinu ako kamarátovi. Nie som živnostník ani podnikateľ. Nemám čas 

behať po obchodoch a pozerať kde je čo lacnejšie. Robím to zadarmo pre obec tak som rad, že 

tie veci vôbec zoženiem. V konečnom dôsledku keď tie jednotlivé ceny zrátaš vychádza to 

v každej firme cenovo rovnako.“  

 

Mgr. Braňo Stempin 

„V položke rozpočtu Ochrana životného prostredia je navýšenie o 50 000 € je tam nejaký projekt 

alebo?“ 

 

Bc. Zuzana Potočiarová 

„Je tam navýšenie súvislosti s projektom Dedovka.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„V nadväznosti nato môžem ešte povedať, že minulý týždeň bola schválená Ministerstvom 

životného prostredia aj druhá etapa Úpravy toku Dedovka.“  

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 4/2015.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 4/2015, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 4/2015: 

Prítomní:     12 poslancov 

Za:      12 poslancov 

Proti:         0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:     0 poslancov 

 

 

 

 

5.) Prerokovanie Zmluvy o zriadení vecného bremena: Obec Oščadnica, so sídlom 

Nám. M. Bernáta č. 745, 023 01  Oščadnica v prospech  Stredoslovenská energetika 

– Distribúcia, a.s. Žilina na parcele KN C č. 8079. 

 

Starosta oboznámil poslancov, že ide o zriadenie vecného bremena, ktoré spočíva v zábere 5 m
2
. 

Týka sa to trafostanice nižšie otočky u Ľalika, ktorá je na súkromnom pozemku. Vecné bremeno 

sa vzťahuje len na prístup v zmysle zákona o energetike k pripojeniu tejto trafostanice.  
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Starosta predniesol návrh uznesenia č.5/2015.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 5/2015, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 5/2015: 

Prítomní:   12 poslancov 

Za:    12 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

 

6.) Opätovné prerokovanie žiadosti o zámenu časti pozemku KN-C 6654/1 o výmere 

25,6 m² vo vlastníctve Obce Oščadnica za časť pozemku KN-C 1966 a 1967 o výmere 25,6 

m², vlastník Vladimír Kočar a manželka Vlasta, bytom Radničné nám. 29, Bardejov. 

 

Starosta oboznámil poslancov so skutočnosťou, že tento bod už bol v minulosti prerokovaný na 

Obecnej rade, s tým že bol podaný podnet na dopracovanie rozpočtu a vyčíslenie nákladov na 

vybudovanie časti oplotenia, ktoré bolo zrealizované z prostriedkov obce. Žiadateľ dal vyhotoviť 

rozpočet s aktuálnymi cenami a je ochotný sumu uhradiť ako refundáciu nákladov Obci 

Oščadnica. Z toho vyplýva, že bude zamenený m
2 

za  m
2
 a túto hodnotu uhradí žiadateľ.  

 

Štefan Kubuš 

„Kde sa to nachádza?“ 

 

Ing. Štefan Vojtuš 

„U Šulgana.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„Na tejto časti je vybudovaný obecný chodník. Dnes prerokúvame spôsob prevodu ku ktorému 

budú doložene geometrické plány, ktoré vyčlenia jednotlivé časti parciel. Taktiež tento bod bol 

prerokovaný na Obecnej rade, ktorá ho odporučila schváliť.“ 

 

Mgr. Branislav Stempin 

„Kde presne vznikol problém?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„Došlo k tomu, že bolo vybudované časť oplotenia obcou, ale nebolo kompletné. Majiteľ sa teraz 

domáha vysporiadania.“   

  

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 6/2015.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 6/2015, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 6/2015: 

Prítomní:   12  poslancov 

Za:    12 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 
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7.) Vyhlásenie zámeru prevodu majetku priamym predajom – parcelné číslo KN-C 

1263/1- zastavané plochy a nádvoria o výmere 95 m
2
. 

 

Starosta informoval poslancov, že uvedený pozemok Obec Oščadnica nevyužíva. V súvislosti 

s kúpou pozemku boli doručené žiadosti p. Kocifaja a p. Svitekovej.  

Podstatou tohto bodu rokovania bolo určenie spôsobu prevodu majetku priamym predajom. 

Starosta ďalej zdôraznil  ďalšiu dôležitú skutočnosťou,  a to určenie podmienok za ktorých bude 

predaný pozemok. Priamym predajom je možne previesť pozemok v prípadoch, že hodnota 

nepresahuje sumu 40 000 €. Taktiež z týchto skutočností vyplýva informačná povinnosť 

zverejniť tento zámer predaja majetku priamym predajom na 15 dní. Obci vyplýva povinnosť 

zverejniť lehotu na doručenie cenových ponúk záujemcov. Minimálna predajná cena pozemku 

musí byť v minimálnej v hodnote znaleckého posudku, ktorý v čase schvaľovania prevodu nie je 

starší ako 6 mesiacov.  

 

Štefan Trúchly 

„Kto navrhne minimálnu hodnotu?“ 

 

  Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„Minimálne hodnota bude vychádzať zo znaleckého posudku.“  

 

PaedDr. Marek Dudiak 

„Kto vypracuje znalecký posudok?“  

 

  Ing. Marián Plevko, starosta Obce 

„Jeho vypracovanie zabezpečí obec, aby bola zachovaná určitá nezávislosť. V zmluvných 

podmienkach bude určená povinnosť uhradiť náklady spojené s vypracovaním znaleckého 

posudku a náklady spojené s prevodom pozemku. Taktiež je potrebné určiť spôsob vyhodnotenia 

cenových ponúk. Či už komisiou alebo Obecným zastupiteľstvom.“ 

 

Štefan Trúchly 

„Navrhujem zriadiť z Obecného zastupiteľstva komisiu, ktorá vyhodnotí cenové ponuky.“ 

 

Ing. Štefan Vojtuš 

„Sme to aj preberali na rade a sme sa zhodli, že keď prídu obálky, zapečatené, označené aj tak sa 

to bude preberať na zastupiteľstve tak nie je potreba zriadiť nejakú komisiu.“ 

 

Miroslav Wimmer 
„Kedy bude znalecký posudok.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Pokiaľ bude vyhlásený spôsob prevodu priamym predajom tak následne oslovíme znalca aby 

vypracoval posudok. Následne sa zverejní výzva, v ktorej bude určená minimálna cena 

vyplývajúca z tohto znaleckého posudku. Ďalej by sme mali zapracovať do uznesenia, že 

kupujúci nesie náklady spojené s vyhotovením znaleckého posudku, náklady spojené so vkladom 

vlastníckeho práva. S tým že obec si  vyhradzuje zmeniť obchodné podmienky priameho predaja 

a odmietnuť všetky ponuky, prípadne priamy predaj zrušiť. Takéto klauzuly sa bežne dávajú aj 

pri verejnom obstarávaní. Pozemok bude odpredaný záujemcovi, ktorý splní všetky podmienky 

súťaže a ponúkne najvyššiu cenu.“ 

    

Štefan Trúchly 

„Však preto som navrhoval tú komisiu aby bolo už všetko nachystané na zastupiteľstvo.“ 
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Hlasovanie o Návrhu p. Štefana Trúchleho – Zriadenie komisie, ktorá vykoná 

vyhodnotenie cenových ponúk. 

Prítomní:    12 poslancov 

Za:     10 poslancov 

Proti:        0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    2 poslancov  

(MUDr. Ľudovít Cabuk, Ing. Štefan Vojtuš) 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Vzhľadom na uvedenú skutočnosť je potrebné predložiť návrh o počte členov komisie a jej 

zloženie.“ 

 

PaedDr. Marek Dudiak 

„Ja by som navrhoval aby to odsúhlasila Obecná rada.“ 

 

Hlasovanie o Návrhu p. PaedDr. Mareka Dudiaka – Vyhodnotenie cenových ponúk 

uskutoční Obecná rada. 

 

Prítomní:    12 poslancov 

Za:     11 poslancov 

Proti:        0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    1 poslanec (Miroslav Wimmer) 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 7/2015.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 7/2015, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 7/2015: 

Prítomní:    12 poslancov 

Za:     12 poslancov 

Proti:        0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    0 poslancov  

 

8.) Schválenie kúpy traktorového samonakladacieho sypača TS  600. 

 

Starosta oboznámil poslancov o aké konkrétne zariadenie sa jedná a aké využitie má. K uvedenej 

kúpe bolo vykonané verejné obstarávanie na základe ktorého boli doručené tri cenové ponuky. 

Cenová ponuka od Autokaros, a.s., Bytčická cesta 89, 010 01 Žilina v cene 7 276,80 €, ďalej 

cenová ponuka od firmy GTB, a.s., SNP 1, 033 01 Liptovský Hrádok v cene 7 134 € a cenová 

ponuka od firmy Kobit s.r.o., M. R. Štefánika 2970/48, 026 01 Dolný Kubín v cene 6 675,72 €.    

 

Štefan Trúchly 

„Navrhujem jednoznačne schváliť túto kúpu samonakladacieho sypača.“ 

 

Ing. Gabriela Kuchajdíková 

„Doporučujeme tiež schváliť túto kúpu.“ 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 8/2015.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 8/2015, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 
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Hlasovanie: – uznesenie č. 8/2015: 

Prítomní:    12 poslancov 

Za:     12 poslancov 

Proti:       0 poslancov 

Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 

 

9.)  Určenie platu starostu obce. 

 

Starosta obce oboznámil poslancov so skutočnosťou, že došlo k zvýšeniu mzdy zamestnanca 

v národnom hospodárstve a je potreba určiť túto výšku vzhľadom na zverejnenú hodnotu.  

 

Štefan Kubuš 

„Dobre hospodáriš tak by ti trebalo zvýšiť mzdu.“ 

 

Štefan Trúchly 

„Uvidíme ako budeš hospodáriť tak o rok.“  

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 9/2015.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 9/2015, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 9/2015: 

Prítomní:     12  poslancov 

Za:      12 poslancov 

Proti:         0  poslancov 

Zdržal sa hlasovania:     0 poslancov 

 

 

10.) Určenie výšky odmien poslancov OZ. 

 

Starosta konštatoval, že poslanci OZ sú odmeňovaní v zmysle zásad odmeňovania poslanca 

pričom výška odmeny poslanca je vždy určená pre kalendárny rok. 

 

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 10/2015.  

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 10/2015, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: – uznesenie č. 10/2015: 

Prítomní:    12  poslancov 

Za:     12  poslancov 

Proti:        0  poslancov 

Zdržal sa hlasovania:    0 poslancov 

 

11.) Diskusia. 

 

Mgr. Braňo Stempin 

„Chcem sa opýtať či aj tento rok sa bude konať súťaž v čistení obci alebo dačo také podobné?“ 
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Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Tento rok chceme urobiť, niekedy po Veľkej noci ak nám to počasie umožní celoplošné čistenie 

obce do ktorého by boli zapojené Základné školy, všetci verejnoprospešní pracovníci, ktoré by 

trvalo jeden deň. Tiež chceme výzvou osloviť všetkých občanov aby sa  zapojili účasťou vo 

svojom okolí do tejto aktivity. Obec zabezpečí servis, vrecia atď. Odmenou bude guláš niekde na 

námestí.“  

 

Július Ganóczy 

„Myslím si že dobrá myšlienka, len by bolo možné lepšie to nechať na celý týždeň. Jeden deň 

môže pršať alebo nie každému by to práve v ten konkrétny deň vyhovovalo.“ 

 

Martin Kučerik 

„V parlamente bolo schválený nový zákon o odpadoch. Tak sa pýtam ako sa k tomu obec 

stavia.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Riešime teraz rozšírenie separovaného zberu na verejnom priestranstve, čiže nielen individuálne 

separovanie. Budeme podávať na Recyklačný fond žiadosť o zakúpenie zvonových nádob, ktoré 

budú rozmiestnené na verejných priestranstvách. Čím sa zvýši podiel separovaného zberu za 

samotnú obec.“ 

 

František Lipták 

„Už to raz bolo neviem či si pamätáte... Vy starší hej....“  

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Samozrejme je potrebná k tomu osveta a usmerňovať občanov.“ 

 

Ing. Gabriela Kuchajdíková 

„Včera na Obecnej rade som predkladala žiadosť jednej občianky, a to zrušenie herných 

automatov v reštauráciách. Taktiež sa pýtala či by nebolo možné aby niekto strážil pracovníkov 

vykonávajúcich aktivačné práce.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Systém funguje tak, že majú prideleného z Úradu práce koordinátora, ktorý by mal kontrolovať 

dochádzku a účasť na aktivačných prácach. My vždy vyčleníme v rámci možností min. jedného, 

dvoch zamestnancov, ktorý koordinuje týchto ľudí. Samozrejme ak má dosť svoje práce, nemôže 

ich ustrážiť do takej miery ako by chcel.“  

 

Miroslav Koza 

„Ako už pán starosta povedal, prischlo mi to. Ale neviem prečo my by sme mali robiť pre Úrad 

práce sociálnych vecí a rodiny obecných drábov.  Taký ktorý nemá pracovné návyky ma len 

alkoholické. A zas taký čo chce pracovať ide aj keď prší, sneží či svieti slnko.“ 

 

František Lipták 

„Ja by som ešte chcel povedať, že by bolo potrebné dorobiť časť chodníka pri ihrisku. “ 

 

Miro Koza 

„Jedná sa o časť chodníka  ako je lávka nad ihriskom. Z jednej strany je zelená cesta a potom je 

prejazd cez mostík a smerom nad cestu ponad ihrisko čo ide ku Kozovému mostu. Úsek od 

mostu na cestu tak je tam teraz blato. Dobre by bolo keby sme ako obec urobili nejaký 

chodníček. Neviem či je pozemok obecný...“ 
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Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Pozemok je obecný.“ 

Martin Kučerik 

„Aká je momentálna situácia s polyfunkčným objektom.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Momentálne je konanie prerušené. Účastník bol vyzvaný na zosúladenie s územným plánom 

nakoľko projekt je v rozpore s územným plánom. Aktuálny územný plán tam vyčlenil územie 

pre rodinné domy. Pôvodne tam aj stál rodinný dom. Čiže táto stavba sa nedá v takejto podobe 

povoliť ako je predložená. Žiadateľ teda doložil aj žiadosť o zmenu územnoplánovacej 

dokumentácie, s tým že nebola doplnená  vizualizácia. Bez prílohy nemohla byť ani zaradená na 

prerokovanie do zastupiteľstva.“ 

 

Jozef Dráb 

„Mám iba taký návrh, keď chodím každý deň okolo toho medveďa. Nedalo by sa tam zasadiť pár 

stromov?“ 

 

Ing. Štefan Vojtuš 

„To treba riešiť s dopravným inžinierom.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Plán je taký, že sa urobí návrh sadbovej výsadby, nejakej nízkej. Pokiaľ by tam boli dreviny, 

ktoré by boli trošku vyššieho vzrastu odsúhlasíme ho s dopravným inžinierom.“ 

 

Ing. Štefan Vojtuš 

„Niektoré veci sa mi zdajú na webovej stránke neaktuálne.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Ono to funguje tak, že sa to posúva. Ale uvažujeme už s kompletnou inováciou stránky.“  

 

Jozef Dráb 

„Bude sa robiť nejaká rekonštrukcia ZŠ Nižný koniec? Konkrétne mi ide o záchody. Mnoho detí 

na záchod vôbec nechodí. Strašne to tam smrdí.“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Už v auguste minulý rok bola podaná žiadosť na ministerstvo. Čakáme na schválenie 

peňažných prostriedkov. Pokiaľ nie, budeme túto situáciu prioritne riešiť z vlastných zdrojov.“  

 

František Lipták 

„Chcel by som sa poďakovať starostovi za ihrisko u Ľalika. Môžem povedať že slúži k dobru.  

Akútny prípad vidím, ako je cesta kolo Křivánka a vyššie. Nedalo by sa s tým dačo urobiť?“ 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Je to už odkonzultované, Správa ciest dá súhlas. Je to príprava potenciálne na chodník. Rieši sa 

to.“  

 

Štefan Trúchly 

„Kolo Štrbu tam hore čo je kopaný ten vodovod, upadá to. Keby sa tam dali nejaké kamene 

nasypať.“ 

 



13 

 

Ing. Marián Plevko, starosta Obce 
„Zabezpečíme dosypanie krajnice.“ 

 

12.) Záver. 

 

Na záver sa starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a ukončil 

rokovanie OZ. 

 

Zápisnica podpísaná: 

 

V Oščadnici dňa 20.03.2015 

 

 

 

 

 

Ing. Marián Plevko       Ing. Peter Zeljenka 

        starosta Obce Oščadnica            prednosta obecného úradu 

 

 

 

 

 

            Marta Hamacková                                                              Jozef Dráb     

         1. overovateľ              2. overovateľ 

 

KONIEC o 18:57 hod. 


